
 

 

Schriftelijke vragen Statenfractie 50PLUS 

Onderwerp: inkomstenverlies buurtbusverenigingen  

 

’s-Hertogenbosch, 19 mei 2019 

 

Geacht college, 

Buurtbussen zijn voor veel inwoners van kleine plaatsen van grote waarde. Het onderhouden 
van de dienstregeling gebeurt volledig door vrijwilligers. Deze zijn verenigd in 
buurtbusverenigingen. Al deze mensen zijn elke dag belangeloos in de weer om goed en 
betrouwbaar busvervoer te kunnen bieden. Met hun inzet dragen zij bij aan het op peil houden 
van de leefbaarheid van kleinere kernen.  
De buurtbusverenigingen hebben tot nu de mogelijkheid om bescheiden inkomsten te generen 
door middel van reclame-uitingen op de bus. Die inkomsten stellen de verenigingen in staat 
enkele malen per jaar een activiteit voor hun vrijwilligers te organiseren, als blijk van waardering.  

Onder andere uit een brief van buurtbusvereniging Lijn ZEZ vernemen we dat de provincie het 
voornemen heeft alle reclamemogelijkheden voor buurtbusverenigingen te beëindigen. Voor de 
verenigingen en hun vele vrijwilligers zou dat een fors verlies betekenen.  

Dit leidt tot de volgende vragen aan het college: 

- Klopt het dat u van plan bent de mogelijkheid voor buurtbusverenigingen om 
reclameruimte op de buurtbussen te verkopen, te beëindigen? Zo nee, wat klopt er niet? 

- Volgens de brief van Lijn ZEZ (zie punt 10.L.19  procedurevergadering 13 mei jl.) is 
hierover geen vooraf overleg geweest met de buurtbusverenigingen. Klopt dit? Zo ja, 
waarom heeft u hierover niet met de verenigingen overlegt? Zo nee, wat is er in dat 
overleg besproken en wat was de uitkomst van dat overleg? 

- Als bovenstaand verhaal over verlies van reclame-inkomsten klopt, gaat u dat verlies 
compenseren? Zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet? 

 

Wij zien de beantwoording van deze vragen met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 



Jan Frans Brouwers 
fractievoorzitter 50PLUS Noord-Brabant 

 


